



Protokoll styrelsemöte 3 SMC Gotland 2023-05-23 Humlegårdsgatan 25

Närvarande styrelse: Safi Ahlberg, Stig Göransson, Hanna Wieslander, Lars Gardelin, Gudrun Wallin, David Barnholdt, Hans Håkansson, Henrik Hagström

Anmält förhinder: Alf Söderberg, Björn Montan

§1 Mötets öppnande

Safi Ahlberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Val av mötessekreterare, ordförande samt justeringsmän

Hanna Wieslander valdes till sekreterare och Safi Ahlberg valdes till ordförande. Till justeringsmän valdes Gudrun Wallin och David Barnholdt.

§3 Godkännande av dagordningen

Det tillfördes två punkter till den föreslagna dagordningen; "saltning av vägarna" samt "hur ska kommunikation ske i styrelsen". Detta godkändes och dagordningen lades till handlingarna.

§4 Föregående protokoll

Föregående protokoll föredrogs och det konstaterades att uppdateringen av hemsidan ännu inte är i fas och avtackningen av tidigare ledamöter och suppleanter inte har skett ännu. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§5 Ekonomi

Ekonomin är fortsatt god men har sjunkit något. Detta beror främst på att fakturan för Gotland ring, där det ska anordnas en broms- och kurvkurs den 13 augusti 2023, betalats. Vi väntar på att distriktspengarna ska komma och sedan ska även de nya profilkläderna betalas.

§6 Genomgång av post

Har kommit in lite fakturor i övrigt inget speciellt.

§7 Utförda aktiviteter från förra mötet

a) Genomfört avrostning

Det kom ca 20 deltagare.

b) Beställt nya profilkläder

De nya profilkläderna, både till styrelsen och till School, har kommit. Alla har dock inte hämtat ut ännu. Det beställdes även kepsar till School som kom till i efterhand. En fråga kring buffarna som SMC tidigare har haft kom upp, om det är så att det kommer nya med den nya loggan. Stig har inventerat vad vi har och då vi ännu har en halv kartong med buffar med den gamla loggan så kom vi överens om att vi ska nyttja de gamla tills de tar slut.



- c) **Genomfört mässa på Cykel & MC-hallen**
Det gick bra, var mycket folk. Rekryterade minst 3 nya medlemmar till SMC.
- d) **Genomfört 3 st KNIX**
Genomförda enligt plan, har gått bra.
- e) **Genomfört annonsering i Gotlandsguiden och Gotland Just Nu**
Annonseringen i Gotlandsguiden har ännu inte kommit ut, den kommer i juni.
Annonseringen på Gotland Just Nu är i gång. Stig har även lagt in alla kurser i evenemangskalendern på Gotland Just nu/Helagotland (vilket är gratis).
- f) **Genomfört introduktionsutbildning SMC**
Gudrun och David var i väg på introduktionsutbildningen. Utbildningen gick igenom SMCs historia, internationella arbetet, vad styrelsearbetet innebär, regelverk, m.m. Responsen var positiv.
- g) **Genomfört kommunikation ang. körningar mot MC-klubbar på Gotland**
Det har inte blivit något samordningsmöte med klubbarna i år. Men det är mejlat ut till klubbarna hur man lägger in körningar i kalendern (smcboken.svmc.se). Just nu finns det 31 träffar på Gotland inklusive det som SMC anordnar (KNIX etc.).
- h) **Uppdaterat Facebook och hemsida med ny styrelseinformation**
Uppdateringen är inte helt i fas. Verkar dock som att det har varit strul med mejlen till David (distriktinfo@smcgotland.se) så de som har mejlat ny/uppdaterad information till David har inte kommit fram, dock har inte alla skickat information ännu. Det kom även en fråga om vem som kan göra inlägg via SMC Gotlands Facebook-sida, David ändrar/ser till så att samtliga styrelsemedlemmar kan göra inlägg där.
- i) **Genomfört information på Risk1-utbildningar**
Safi och Stig har varit på en var. Vem ska ha koll och följa upp dessa informationstillfällen? Tidigare har det varit Ulf Lundquist. Fråga går ut till Ulf Lundquist/Alf Söderman om detta.

§8 Viltfrågan

Stig har fått en kontakt med polis Kenneth Kronberg som är polismyndighetens regionala representant för viltfrågor i Gotlands län. Han kommer till Gotland när det kommer ske träffar angående viltfrågor i trafiken 12-16 juni (bl.a. till Klinte och Slite). Bra om någon kan vara på plats och får en personlig kontakt med Kenneth.

§9 Nationaldagskörningen

Samling klockan 11:30 den 6 juni vid Flextronics (Norra Hansegatan 18), avfärd klockan 12:00. Korsningen vid Östercentrum (Kung Magnus Väg/Jägargatan) är för nuvarande avstängd på grund av vägarbete. Det är inte helt klart när den öppnar. Om korsningen inte har öppnat så kör vi över parkeringen vid korsningen, då det är en röd dag borde det inte vara några problem.

- a) Finns det några aktiviteter som vi behöver utföra innan?
Safi hälsar alla på plats välkomna och kör lite kort information kring körningen. Hans kör först och visar vägen. "Vägposter" utses på plats.



§10 School

Rapport från Alf:

Hittills alla kurser genomförda enligt plan. 89 deltagare hittills vilket är i linje med tidigare år. Extra kul med 3 nya aspiranter, varav 2 är aktiva redan nu. Alf kommer skicka dem på deltagande i exningen (inte för att exas) i slutet av augusti. Kostnad för detta är 2-3 x 1750kr. Tanke är att de exas nästa vår. Nästa knix är 5/6 klockan 16:00. Därefter tjejkurs 17/6.

§11 Gemensam aktivitet för styrelsen

Meckardagen som var planerad blev det inget med. Fanns intresse men när dagen väl närmade sig blev det inget.

Det bestämdes av styrelsen samlas för fotografering vid nästa KNIX den 5 juni klockan 18:00 (KNIXen börjar egentligen 16:00 men vi tar fotograferingen senare).

Vi skall ha en gemensam aktivitet i form av MC-körning, med lunch på något trevligt ställe. Vi passar även på att bjuda in de som ska avtackas till detta tillfälle. Vi träffas vid Träffpunkten Gotland (mitt emot Bilcity) klockan 9:00 den 8 juli för gemensam avfärd. Mer detaljer kommer senare. Vi kombinerar detta med lite lätt styrelsearbete i form av planering/idédiskussion av "Fika på Fårö".

§12 Saltning av vägarna

Det har den senaste tiden varit rubriker angående beläggningen som Region Gotland lagt på vid korsningen vid Sundströms hörna. På grund av farliga partiklar har de lagt på någon slags dammbildning på vägen, detta har resulterat i att det blivit väldigt halt på platsen. Dock verkar det vara i samband med att det är nylagt som det blivit halt. Problemet är att det inte skyltats ordentligt. Inte mycket vi kan göra i nuläget, men vi följer upp om det läggs på vid fler platser/tillfällen och har då eventuellt samtal med regionen om bl.a. skyltning av detta.

§13 Hur ska kommunikation ske i styrelsen?

Det beslutades att den huvudsakliga kommunikationen ska ske via mejl (styrelsen@smcgotland.se), Facebook får användas till lättare diskussioner o.s.v. men ska användas vid viktigare saker.

§14 Övriga frågor

"Fika på Fårö" ska ut i kalendern.

§15 Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 15 augusti klockan 18:30 i Ljugarn hos Stig, Badvägen 20.

§16 Mötets avslutande

Safi tackade för engagemanget och avslutade mötet.



Ordförande Safi Ahlberg

Sekreterare Hanna Wieslander

Justerare Gudrun Wallin

Justerare David Barnholdt